
 

 

Fråga till KS ordförande den 16 december 2021 angående en 
Solcellspark på den sluttäckta deponin vid Övreskog. 

 

I oktober 2015 bifölls en motion från  Miljöpartiet  att en utredning utförs då 
sluttäckningen är klar 2021-2022. 

Beslutet hade följande skrivning: ” Motionen  bifalls med hänvisning till en 
utredning utförs 2021-2022 tillsammans med Ulricehamns energi om en 
eventuell solcellspark ,En eventuell solcellspark ska då beaktas i samband med 
det politiska ställningstagandet ”. 

 

Min fråga är : 

Har utredningen  kommit igång  ?  

Om den inte kommit igång undrar jag vad detta beror på ? 

 

Arne Fransson ,MP 


